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Na inicijativu župana Varaždinske županije Anđelka Stričaka u Općini Breznica u utorak, 9.

siječnja, održan je radni sastanak s predstavnicima Hrvatskih voda na čelu s direktorom 

Hrvatskih voda VGO za gornju Savu Tomislavom Sutonom, direktorom Hrvatskih voda 

VGO za Muru i gornju Dravu dr. sc. Milanom Rezom, predstavnicima Županijske uprave za

ceste Varaždinske županije, Hrvatskih cesta PJ Varaždin, HEP-a Terenska jedinica Sv. 

Ivan Zelina, načelnicima Općine Breznice Stjepanom Krobotom, Općine Visoko 

Dragutinom Matekovićem, Općine Breznički Hum Zoranom Hegedićem, kao i županijskim 

pročelnicima, županijskim Zavodom za prostorno uređenje, te Javne ustanove za 

regionalni razvoj Varaždinske županije.

Župan Varaždinske županije Anđelko Stričak objasnio je kako je južni dio Varaždinske 

županije pod ingerencijom Hrvatskih voda VGO za gornju Savu, kao i Terenske jedinice 

HEP-a Sv. Ivan Zelina, čija sjedišta se nalaze u Zagrebačkoj županiji. Stoga je radni 



sastanak organiziran s ciljem da se raspravi o investicijama tih državnih institucija u tom 

dijelu Varaždinske županije.

- Cilj Varaždinske županije je ravnomjerni razvoj komunalne infrastrukture na cijelom 

njenom području. Stoga smo na sastanku raspravljali o sanaciji klizišta u koje bi se krenulo

uz sufinanciranje Hrvatskih voda. Potom, s direktorom Varkoma Brunom Isterom 

razgovaralo se o izradi tj. doradi koncepcijskog rješenja Studije zaštite voda Varaždinske 

županije, jer je postojeća iz 2007. godine. Daljnja izgradnja vodovodne mreže kao i 

uređenje odvodnih kanala i potoka teme su koje su se također našle na dnevnom redu 

sastanka. Sve te investicije, prvenstveno sanacije klizišta, bit će potrebno provesti u što 

skorije vrijeme kako bi i žitelji tih općina imali razvijenu infrastrukturu po uzoru na ostala 

mjesta u našoj županiji – rekao je župan Stričak.

Direktor Hrvatskih voda VGO gornja Sava Tomislav Suton pohvalio je ovakav način 

suradnje svih nadležnih institucija jer se, prema njegovim riječima, stvarne potrebe vide na

terenu i to u komunikaciji s Županijom, načelnicima općina i njihovim stručnim službama.

- Zbog konfiguracije tla ovog dijela Hrvatske, najveće potrebe su u vidu sanacije klizišta. 

Izmjenom Zakona o vodama iz 2019. godine stvorila se mogućnost sufinanciranja 

Hrvatskih voda zajedno sa županijskim upravama za ceste i lokalnim zajednicama. U 

općine koje su slabije razvijene sufinanciranje od strane Hrvatskih voda je značajno, 

između 65 i 70 posto. Bez tih sredstava same jedinice ne bi mogle izvesti te radove. Na 

sastanku je tako dogovorena sanacija deset klizišta na području općine Breznica, Visoko i 

Breznički Hum koje su pod ingerencijom Hrvatskih voda VGO gornja Sava. Ukupni iznos 

sufinanciranja kretat će se između 500.000,00 i 600.000,00 eura. Sredstva su planirana i 

na vrijeme smo krenuli s planovima. Početak samih radova ovisit će o dinamici općina. 

Klizišta spadaju u jednostavne građevine gdje se po Zakonu o jednostavnim građevinama 

tzv. papirnati dio posla može relativno brzo riješiti tijekom zimskih mjeseci kako bi se u 

proljeće, kada krene građevinska sezona, moglo započeti s radovima – zaključio je 

direktor Hrvatskih voda VGO gornja Sava Tomislav Suton.



 

 



 

 



 


